

# 皮衣工厂加工生产意大利绵羊皮衣服日韩风格欢迎来样订做

产品名称	皮衣工厂加工生产意大利绵羊皮衣服日韩风格欢迎来样订做
公司名称	江门市东城皮草皮革厂有限公司
价格	.00/个
规格参数	货源类别:订货 品牌:FURMODELS 皮质种类:羊皮
公司地址	江门市白沙天沙河桥侧二、三、四层
联系电话	86 0750 3528029 13392092181

## 产品详情

货源类别	订货	品牌	FURMODELS
皮质种类	羊皮	风格	日式
衣长	中长款(65cm < 衣长 80cm)	领型	无领
领口形状	圆领	是否连帽	不连帽
是否有腰带	无腰带	尺码	S、M、L、XL
营销类别	热销		

our company was established in april of 2004, east city leather & fur factory ltd was a hong kong company, our company relied mainly on exporting, offer high-quality fur products and service to customer, the main products of our company are the leather, leather grass garment and fittings, and there are leather grass elasticity network clothes and fittings of the patent right.and can distinguish and make all kinds of products according to kind that the customer offered. the factory building of our company locates jiangmen city of guangdong province, is a individual proprietorship legal person - co., ltd. of leather factory of leather grass of dongcheng of jiangmen city. drawing the value-added tax invoice, there is right of entrances and exits, can process materials supplied by clients. (our factory is the appointed manufacturer of numerous leading brand products. ) the chinese factory building of our company covers an area of 2,000 square meters, the worker is 300, about 6,000 pieces of every monthly output

江门市东城皮草皮革厂有限公司為客戶提供優質毛皮產品及服務，本公司主要產品為皮革各類服飾，皮草衣服及配件，及擁有專利權的皮草彈力網衣服及配件。本公司廠房設於廣東省江門市，佔地2,000平方米，職工300人，每月產量約6,000件。客戶包括: i.t (b+ab, izzue, 5cm etc.), 上海灘, moiselle, tough, ztamp, 2%, bread&butter, max & co.. etc. 出口地: 歐洲, 日本, 美國。( 国内独家拥有生产 ) 日本弹力编织毛皮的专利技术远胜传统技术，其产品优点为：1 弹性甚高，适用于最贴身设计，尽显优美身段；2 极为轻便，笨重传统产品难以相比；3 更为柔软，带来难以言喻的舒适感受

电话tel：86-0750-3528029 移动tel：18022965687（范生）传真fax：86-0750-3528039 地址：  
中国广东江门市蓬江区西区工业路

邮箱email：furmodels@foxmail.com

质料：百分百意大利优质绵羊皮。